



CLEANING TECHNOLOGIES GROUP
RANSOHOFF • BLACKSTONE-NEY ULTRASONICS • CTG ASIA

Cleaning Technologies Group, LLC
4933 Provident Drive
Cincinnati, OH 45246

Phone: (513) 870-0100
Fax: (513) 870-0105
Website: www.ctgclean.com

FOR IMMEDIATE RELEASE:

CLEANING TECHNOLOGIES GROUP, LLC INTRODUCES NEW CLEANING SOLUTIONS AT CIMT 2021

立即刊发：
美国清洗技术集团将在 CIMT 2021 展会上展出最新的清洗方案

Cleaning Technologies Group, a world leader in providing cleaning and waste minimization technologies, will introduce a host of advanced cleaning solutions at the China International Machine Tool Show (CIMT) in Beijing, China April 12 - 17, 2021. Visitors to Cleaning Technologies Group Booth #W1-034 will be introduced to a number of new products, technologies and services. Among the new technologies exhibited at the show will be:

清洗技术及废弃物处理技术的全球领导者，美国清洗技术集团，将于 2021 年 4 月 12-27 号在北京举行的中国国际机床展上展出众多先进清洗方案。莅临美国清洗技术集团#W1-034 展台的访客将了解到很多新产品，新技术以及我们的各项服务。其中将在展会中展出的创新清洗技术如下：

- **Automated LeanJet RB-2 Aqueous Immersion Cleaning System** uses a patented washing and rinsing process of agitation, spray impingement, hydraulic purging through immersion and rotation, ultrasonics, heated blow-off and vacuum drying. The patented "triple action" batch cleaning process was specifically developed to process a broad range of challenging parts, especially those with internal bores, passages and complex geometries, making this system capable of meeting critical cleaning expectations.

- **LeanJet RB-2 水基浸没全自动清洗系统** 该系统使用的清洗及漂洗搅拌工艺已获得特别专利:喷淋清洗，通过浸没及旋转过程实现的反复冲洗，超声波清洗以及热风烘干以及真空干燥。“三重动作”专利工艺为众多复杂工件的批量清洗而开发。在针对有较多内孔，内通道以及复杂几何形状的工件，该系统可满足最苛刻的清洗需求。

At the CIMT 2021 show, we will have technical experts available to explain our technologies more in-depth and provide suggestions to our customers to improve their cleaning processes.

在展会现场我们有技术专家深入的解释我们的各项清洗技术并为客户提供各项建议以改善其目前的清洗工艺。

For more information about Cleaning Technologies Group, please visit: <http://www.ctgclean.cn>.
更多关于美国清洗技术集团的信息，请访问：<http://www.ctgclean.cn>

Cleaning Technologies Group, LLC is a world leader in providing innovative cleaning and waste minimization technologies to precision and industrial manufacturing markets. CTG is comprised of Ransohoff located in Cincinnati, Ohio, Blackstone-NEY Ultrasonics located in Jamestown, New York, and CTG Asia located in Suzhou, China. The Group is the premier provider of high technology, environmentally friendly parts-cleaning and waste-minimization equipment and services to the global marketplace. CTG LLC is a wholly owned subsidiary of NM Group Global, LLC.

A NM Group Global, LLC Company



CLEANING TECHNOLOGIES GROUP
RANSOHOFF • BLACKSTONE-NEY ULTRASONICS • CTG ASIA

美国清洗技术集团是创新清洗技术以及废弃物处理技术的全球领导者，服务于精密制造及工业生产领域。美国清洗技术集团由位于俄亥俄州辛辛那提市的兰赛霍夫，位于纽约州詹姆斯敦市的宝莱石纳超声波以及位于中国苏州的美国清洗技术集团-亚洲组成。本集团是全球首要的高技术，环境友好型的清洗设备及废弃物处理设备制造商。美国清洗技术集团技术集团为美国 NM 集团全资子公司。

NM Group Global LLC is a holding company for a growing group of manufacturing firms with a global reach for sourcing and marketing. Founded in 2002 with the purchase of National Machinery LLC, the original holding company, and world leader in the development and manufacture of cold forming machines, process technology, and aftermarket services. National Machinery, founded in 1874, is headquartered in Tiffin, Ohio with service centers and sales offices throughout the world.

美国 NM 集团是一家控股集团公司，旗下有一批具备全球营销及采购能力的快速成长的跨国制造企业。通过购买美国国民机械公司，NM 集团成立于 2002 年。美国国民机械公司是冷锻机设备的全球领导者，其在全球范围内研发及制造冷锻机，提供工艺技术及售后服务支持。美国国民机械成立于 1874 年，总部位于 Tiffin, Ohio，在全球范围内销售及服务中心。

Contact Information:

联系信息:

For Cleaning Technologies Group Asia- Suzhou, China

Enlin Zheng (Ned)
56 Songshan Road, Suzhou New District
Jiangsu Province, China PRC: 215151
(86) 0512-66161698
1362-529-1244
elzheng@ctqclean.cn
Visit our website at www.ctqclean.cn

For Cleaning Technologies Group, LLC:

Dave Melton
4933 Provident Drive
Cincinnati, OH 45246
(800) 248-9274
(513) 870-1783
dmelton@ctqclean.com
Visit our website at www.ctqclean.com

For NM Group Global, LLC:

Bill VanCamp
161 Greenfield Street
Tiffin, OH 44883-2471
(419) 443-2224
wevancamp@nationalmachinery.com
Visit our website at www.nationalmachinery.com

###

A NM Group Global, LLC Company